

CONSEIL TRIPARTITE.

Aan den Heer Directeur Général van de B.E.B.

Op 27 Mei j.l. werd te Brussel een vergadering gehouden van de Commission des Brevets.

Deze bijeenkomst was voornamelijk gewijd aan de bespreking van het standpunt, dat van tripartite zijde dienst te worden ingenomen ten opzichte van een voorstel van de Inter Allied Reparations Agency (I.A.R.A.) betreffende Duitsche patenten, welke in de geallieerde landen in beslag zijn genomen. De vraag is, in hoeverre de regeling, welke bij accord administratif door de tripartite landen is getroffen, moet worden gehandhaafd. Men was het er over eens, dat het belang van de tripartite landen meebracht, niet op de voorstellen van de I.A.R.A. in te gaan. Er bleek echter van Amerikaansche zijde sterke druk op de Franschen te zijn uitgeoefend (in verband met de besprekingen van den heer Blum over de leasing), zodat de heer Mathon zich aanvankelijk voor aanvaarding der voorstellen der I.A.R.A. verklaarde. De heer Hamels (België) legde een brief over, waarin België zich eveneens in principe accoord verklaarde, maar onder het stellen van bepaalde voorwaarden. De heer Dijkmeester daaren tegen wees erop, dat het hier enkel gaat om uit te maken wat, technisch gezien, het meest in het belang der tripartite landen is. Het zijn hier geenszins uitspraken die de Regeringen binden en hij constateerde dan ook met nadruk, dat het voorstel der I.A.R.A. voor de tripartite landen positief ongunstig is. Aanvaardt men, zoals de Belgen het principe, dan zullen voorwaarden nutteloos zijn. Tegen den Amerikaanschen druk zal men toch machteloos staan. De Amerikanen zijn toch al ver voor met het onderzoek van Duitsche patenten en nu zou men ook deze troef uit handen geven. Meenent de Regeringen hier toe te moeten overgaan, dan is dat hun zaak; maar het ligt geenszins op den weg van de Commission des Brevets om hier toe te advisseren. Na langdurige discussies, waarbij men vaak langs elkaar heen praatte, werd het standpunt van den heer Dijkmeester aanvaard en in een vœu vastgelegd.

Ten aanzien van de stichting van een internationaal octrooibureau bleek de commissie eensgezind. Er werd wel geruimen tijd gediscussieerd over de kwestie van controle, maar men kwam tot volledige overeenstemming, zelfs ten aanzien van bijzonderheden.

Van Belgische en Nederlandse zijde was reeds over de financiering met de betrokken autoriteiten contact opgenomen, terwijl de heer Mathon toezagde dit met de Fransche autoriteiten eveneens te zullen doen.

De heer Dijkmeester noodigde allen uit om 1 Juli ten Den Haag te komen om de documentatie van den Octrooiraad aldaar te bezichtigen. Voordien zal een ontwerp-begroting worden samengesteld, welke dan kan worden besproken.

Alles wijst erop, dat hier binnenkort een belangrijk resultaat van de tripartite samenwerking kan worden verwacht: "il faut démarrer", daarover waren alle gedelegeerden het eens.

DIRECTORAAT GENERAAL VAN DE B.E.B.

31 Mai 1946.

La Commission des Brevets du Conseil de Coopération Economique réunie à Bruxelles, le 28 mai 1946,

Après avoir pris connaissance du texte de la résolution adoptée par le Comité de la Propriété Industrielle de l'I.A.R.A., en date du 9 avril 1946, ainsi conçu:

"L'Assemblée décide:

"que les Délégués à l'Agence Interalliée des Réparations attireront l'attention de leurs Gouvernements sur le fait que l'Agence Interalliée des Réparations considère comme étant d'une extrême importance, pour pouvoir atteindre rapidement les buts visé par l'Accord de Paris, que tous les Gouvernements intéressés prennent à bref délai, les mesures nécessaires pour rendre disponibles les brevets qui sont propriété allemande ennemie ou se trouvant sous contrôle allemand ennemi dans les territoires soumis à leur juridiction, sans droits exclusifs et sans redevance pour leurs propres ressortissants, ainsi que pour les ressortissants des autres pays qui accordent des priviléges réciproques en la matière, tout en reconnaissant cependant que:

- a) un Gouvernement peut imposer des restrictions à l'égard de ces brevets pour des raisons de sécurité militaires;
- b) les brevets non-ennemis existants jouiront d'une protection raisonnable;
- c) les brevets qui appartenaient à un ressortissant de l'une des nations Unies et non à un ressortissant allemand au moment de l'occupation ou de l'annexion de son pays par l'Allemagne ou de son entrée dans la deuxième guerre mondiale, ne seront pas affectés par cette proposition."

Considérant la convention administrative du 28 janvier 1946 concernant la procédure applicable, en matière d'octroi de licence d'exploitation de brevets séquestrés dans les Nations membres du Conseil de Coopération Economique;

Estime que les modalités d'application de la mesure suggérée par le Comité de la Propriété Industrielle de l'I.A.R.A. et, notamment, l'attribution, sans restriction, de licences portant sur des brevets appartenant à des ressortissants ennemis, est de nature à entraîner gravement le relèvement industriel des pays les plus spécialement atteint par la guerre et qui, par suite, ne se trouvent pas, à l'heure actuelle en état de soutenir utilement la concurrence industrielle des Nations dont la guerre a, au contraire, facilité, dans ce domaine, le développement.

La Commission des Brevets, émet en conséquence, le voeu que les représentants des quatre pays membres du Conseil de Coopération Economique, reçoivent, de leur Gouvernements, les instructions nécessaires pour ménager à ce sujet les intérêts des quatre pays en cause à la Conférence technique dont l'organisation a été recommandée dans la résolution adoptée le 9 avril 1946 par l'assemblée de l'Agence Interalliée des Réparations.